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Abstract (en)
According to the method, a batch (10) of objects is placed on the scales (1), all of them capable of passing into the franking machine (2), and a
manipulator (3) is used to transport the objects to the franking machine, the weight of each object being calculated by subtractive weighing. As well
as the scales (1), the franking machine (2) and the manipulator (3), the system includes a checking means (4). <IMAGE>

Abstract (fr)
Selon le procédé, on pose sur la balance (1) un lot (10) d'objets tous capables de passer dans la machine a affranchir (2), et on utilise un
manipulateur (3) pour transporter les objets vers la machine a affranchir, le poids de chaque objet étant calculé par pesée soustractive. En outre de
la balance (1), de la machine a affranchir (2) et du manipulateur (3), le systtme comporte un moyen controleur (4). <IMAGE>
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